

主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
唱 詩	321 有福的確據 Blessed Assurance	會眾
Praise	297 耶穌奇妙的救恩 Wonderful Grace of Jesus	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
讀 經	哥林多前書 1:17-25	會眾
Scripture	I Corinthians 1:17-25	Congregation
主 餐	526 在主聖桌前	劉再生牧師
Communion	Here, at Your Table, Lord	Rev. Solomon Liu
獻 樂	耶和華祝福滿滿	姜 波 Jack Jiang
Offertory	(Duet of Oboe & Violin)	魏孝愛 Allie Wei
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證 道	基督的十架，智慧的抉擇	劉再生牧師
Sermon		Rev. Solomon Liu
唱 詩	269 讓耶穌進入心中	會眾
Praise	Let Jesus Come into Your Heart	Congregation
奉 獻		Allie Wei, Jason Teng
Offertory		Luoman Huang, Steven Shao
報 告		領會
Announcement		Liturgist
彼 此 問 安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		劉再生牧師
Benediction		Rev. Solomon Liu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

本週事奉表(2012年6月3日 10:00 AM)

證道 Sermon	劉再生牧師	Sunday School 成主 Adults	基要神學：魏忠友執事
翻譯 Interpreter	葉衛平弟兄		羅馬書：葉衛平弟兄
領會 Liturgist	魏忠友執事		面對自我：傅經緯姊妹
翻譯 Interpreter	葉衛平弟兄		福音班：陳彩平姊妹
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 Betty Tong	幼幼 Toddler	Colley, Sandy, Alan
招待 Usher	Lusheng & Yi Lin	兒主 Children	Yuang Wang Grace Chernly
Power Point	Luoman Huang	午餐 Lunch	Potluck
音控 Audio	邵 勇弟兄	6/8 (五) 團契	林 怡姊妹
司獻 Offertory	Allie, Jason Luoman, Steven	Friday Snack	李曉明姊妹 呂曉莉姊妹

報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 上主日有彭國璋弟兄、張寶珊姊妹伉儷(住加州)、吳輝輝弟兄、石玉女士伉儷(住Grapevine)初次參加崇拜，並喜見嚴生貴老弟兄闔家參加崇拜，感謝主，求主保守賜福。
3. 週三(6/6)禱告會在教會舉行，請參加。
4. 週五(6/8)團契聚會為觀賞《彼岸》福音影片，請參加。
5. 本週請為以下五個家庭代禱——張治壽牧師家、崔洪霞姊妹家、梅蘭姊妹家、盛亦煒執事家、陳熒姊妹家。
6. 韓紅姊妹之子李大根上週一跌倒致骨折。手術後斷骨已固定，但肌膚腫脹不能逢合，週一將再逢合，請代禱，求主保守醫治。
7. 吳文正執事上主日在丹佛突因高血壓急診，感謝主保守醫治，已無恙。
8. 下主日(6/10)劉再生牧師伉儷應邀至Little Rock以馬內利華人浸信會事奉(週六家庭講座、主日證道、成主授課)，請代禱。
9. 下週五(6/15，父親節前夕)團契聚會觀賞Courageous福音影片，請邀友闔家觀賞。
10. 教會訂7/20(週五)舉行培靈會，7/21(週六)下午舉辦聖樂佈道會，請即為邀請的福音朋友代禱。
11. 兒童VBS於8/13-17(Mon-Fri)舉行，請為籌備代禱。
12. 肢體關懷與代禱：* 為身體欠安的肢體——* 嚴生貴弟兄伉儷健康、李曉明姊妹令堂、童健弟兄令堂、胡李竹君姊妹、湯重蔭姊妹、吳文正執事；傅磊姊妹妊娠。* 為遠行的肢體——任偉良執事令堂來美行程；盛亦煒執事闔家歐洲之旅，卜現法牧師在香港，武允平姊妹母子、傅經緯姊妹母子、陳其弟兄、明耀華姊妹、古柏恩執事伉儷在中國。

Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshipping with us for the first time. May God bless you.
2. Last Sunday, Bro. Daniel & Mrs. Bernice Pang (live in California), Bro. Peter and Mrs. Yu Wu (live in Grapevine) came to worship with us for the first time, also happy to see Bro. Shenggui Yan's family back with us, thank the Lord, may He bless them.
3. Wednesday (6/6) prayer meeting will be held at church, please attend.
4. Friday (6/8) fellowship will be watching Beyond, the gospel film, please attend.
5. Please pray for five families this week: Rev. Amos Chang and family; Sis. Angela Morgan and family; Sis. Lan Mei and family; Deacon David Sheng and family; Bro. Hershel Johnson and family.

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一二年六月三日 June 3rd, 2012

- Sis. Hong Han's son, Richard Li, broke his arm last Monday. The broken bone has been surgically repaired and fastened but swelling prevents suture closure on the muscle and skin. Please pray for the following surgery this Monday.
- Deacon Ernest Wu was sent to the Emergency room for high blood pressure last Sunday, thank God for healing, he is fine now.
- Pastor and Mrs. Liu have been invited to minister Immanuel CBC in Little Rock next Sunday (family seminar on Sat., Sun. sermon, and Sunday school lesson), please pray for them.
- Next Friday (6/15, before Father's day) fellowship will watch Courageous, the gospel film. Please invite friends and family to attend.
- A Revival Meeting will be held on 7/20, Fri. and a Music Evangelism Conference on 7/21 Sat afternoon. Please pray for the non-believers and those who attend.
- Kids VBS will be held on Aug 13-17 (Mon - Fri). Please pray for the preparation.
- Intercessions: Pray for * Those who are in physical weakness: Bro. & Mrs. Shenggui Yan; Sis. Xiaoming Li's mother; Bro. Jian Tong's mother; Sis. Judy Li; Sis. Janet Tang; Deacon Ernest Wu; Sis. Lei Fu's pregnancy. * For those on a trip: Deacon Yam's mother's trip to US; Deacon David Sheng family's trip in Europe, Rev. Timothy Pu in HK; Sis. Michelle Wu and son, Sis. Jingwei Fu and son, Bro. Daniel Chen, Sis. Anna Ming, Deacon & Mrs. Krueger in China.

上週統計 Last Week's Statistics (2012年5月27日)

主日崇拜 Sunday Worship	113人	姊妹會 Women Group	---人
禱告會 Prayer Meeting	9人	週五團契 Friday Fellowship	61人
奉獻 General Offering	4937.42	Building	300.00

下週事奉表 Next Week's Services (2012年6月10日)

證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	Pastor Joshua Ong Brother Joshua Liu 張治壽牧師 葉衛平弟兄	Sunday School 成主 Adults	基本神學：魏忠友執事 羅馬書：葉衛平弟兄 面對自我：傅經緯姊妹 福音班：陳彩平姊妹 English: Rev. Amos Chang
司琴 Pianist	Daniel Liu	幼幼 Toddler	Colley, Sandy, Alan
招待 Usher	Ernest & Grace Wu Lusheng & Yi Lin	兒主 Children	Yuang Wang Grace Chernly
Power Point	Mansi Huang	午餐 Lunch	劉趙秀娟師母 黃琨姊妹、Faith Yang
音控 Audio	邵勇弟兄	6/15 (五) 團契	李曉明姊妹
司獻 Offertory	Luoman, Jack Jason, Daniel Hu	Friday Snack	王苑姊妹 陳靄芬姊妹



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773	6135 Holiday Lane North Richland Hills TX 76180 (817) 614-8956 glorycbc.org glorycbc@hotmail.com
Joshua Ong Youth Pastor 王鴻傳道 (626) 329-2772	
Ernest Wu Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351	
Ivan Ho Deacon 何森泉執事 (817) 266-0393	
Alan Yam Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964	
John Wei Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047	
David Sheng Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131	